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Protokół z XLI Sesji

Rady Gminy Zatory

odbytej w dniu 19 października 2022 r. w Urzędzie Gminy w Zatorach

Sesja Rady Gminy rozpoczęła się o godz. 14.00, a zakończyła o godz. 15.45.

W chwili rozpoczęcia obrad obecnych było 15 radnych.

(Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu).

W obradach uczestniczyli także:

-Grzegorz Falba – Wójt Gminy Zatory
-Jacek Jackiewicz – Zastępca Wójta
-Anna Abramczyk – Skarbnik Gminy
-Włodzimierz Kaczmarczyk – Radny Powiatu Pułtuskiego
-Kamil Prus - Adwokat
-Sołtysi

(Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu)

Ad. pkt 1

Obrady XLI Sesji Rady Gminy w Zatorach o godz.14⁰⁰ otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy – p.

Zofia Drabczyk, która przywitała  Radnych, Wójta Gminy Zatory,  Skarbnika,  Zastępcę,  Sołtysów

oraz wszystkich obecnych na sali.

Ad. pkt 2

W obradach  XLI  Sesji  Rady  Gminy  uczestniczyło 15  radnych,  wobec  czego  istniało  wymagane

quorum do podejmowania prawomocnych decyzji.

Ad. pkt 3

Przewodnicząca Rady Gminy oznajmiła, iż porządek obrad Radni otrzymali wraz z zaproszeniem na

posiedzenie sesji.

Porządek:

1.Otwarcie sesji.
2.Sprawdzenie obecności i stwierdzenie prawomocności obrad.
3.Przyjęcie porządku obrad.
4.Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
5.Podjęcie uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej gminy Zatory na rok 2022.
6.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zatory.
7.Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 103/XV/2020 Rady Gminy Zatory z dnia 12 lutego



2020  roku  w  sprawie  regulaminu  wynagradzania  nauczycieli  zatrudnionych  w  szkołach
prowadzonych przez Gminę Zatory.
8.Informacja  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  organu  prowadzącego  szkoły  za  rok  szkolny
2021/2022 wraz z wynikami egzaminu klas 8 Szkoły Podstawowej.
9.Informacja o pracy Wójta pomiędzy sesjami Rady Gminy.
10. Interpelacje i zapytania radnych.
11. Sprawy różne.
12. Zamknięcie obrad.

Nie zaproponowano zmian w porządku obrad,  w związku z czym Przewodnicząca przystąpiła do

kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. pkt 4

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że protokół z obrad XL Sesji Rady Gminy znajduje się

do wglądu w Biurze Rady, opublikowany jest w BIP oraz wyłożony na sali obrad przed posiedzeniem

sesji.     

Do protokołu nie zgłoszono żadnych uwag, w związku z tym przyjęcie jego poddała pod głosowanie.

Protokół z XL Sesji Rady Gminy został jednogłośnie przyjęty.

(Protokół z głosowania stanowi załącznik do protokołu)

Ad. pkt 5

Pani  Anna Abramczyk poinformowała, iż niniejsza  Uchwała zakłada zmiany w zakresie dochodów i

wydatków.

Na podstawie  pisma Ministra  Finansów zwiększa  się  plan  dochodów o kwotę  2.888.418,00 zł  –

dodatkowe dochody na rok 2022 z tytułu udziału we wpływach z podatku dochodowego od osób

fizycznych 

Wprowadza się do budżetu po stronie dochodów i wydatków środki w wysokości 275.400,00 zł na

wypłatę dodatków dla gospodarstw domowych z tytułu wykorzystania niektórych źródeł ciepła.

Zwiększa się plan dochodów własnych o kwotę 48.600,00 zł w tym: z tytułu wpływów z kapitalizacji

odsetek  28.600,00 zł oraz wpływów z opłat za zajęcie pasa drogowego oraz umieszczenie urządzeń

w pasie dróg gminnych – 20.000,00 zł

W związku z wyższym wykonaniem niż pierwotnie planowano większa się plan dochodów o kwotę

20.237,00 zł w tym: z tytułu wpływów z opłat za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych –

7.606,00 zł oraz wpływów z części opłaty za zezwolenie na sprzedaż napojów w obrocie hurtowym –

12.631,00 zł



Ponadto po stronie wydatków bieżących zachodzą następujące zmiany

-  zwiększa  się  plan  wydatków o  kwotę  24.439,25 zł  w budżecie  jednostki  budżetowej  ZUK na

wydatki  związane  z  opłatami  stałymi  za  usługi  wodne wnoszonymi  Państwowego Gospodarstwa

Wodnego Wody Polskie - 14.439,25 zł oraz na zakup materiałów -10.000,00 zł. Część środków tj.

20.000,00  zł  pochodzi  ze  zmniejszenia  planu  wydatków w ZUK na  wynagrodzenia  w  rozdziale

90017,

-  zwiększa  się  plan  wydatków  o  kwotę  20.000,00  zł  z  przeznaczeniem  na  wydatki  związane  z

utrzymaniem dróg gminnych,

- zwiększa się plan wydatków o kwotę 13.000,00 zł na wydatki dot. wykonania napraw instalacji

elektrycznych po przeglądach technicznych w budynkach będących w zasobie gminy.

- zabezpiecza się środki w wysokości 9.000,00 zł na zakup oprogramowania do tworzenia zbiorów

danych dla studium i planów zagospodarowania przestrzennego,

- zwiększa się plan wydatków w rozdziale 75023 tj. urzędy gmin o łączną kwotę 98.000,00zł w tym

na wynagrodzenia, składki na ubezpieczenia społeczne oraz na zakup węgla do urzędu oraz zakup

usług pozostałych.

- zabezpiecza się środki w wysokości 6.500,00 zł na dostosowanie na potrzeby gospodarcze urzędu

gminy samochodu Lublin.

- zwiększa się plan wydatków o kwotę 40.000,00 zł w rozdziale 75412, tj. Ochotnicze straże pożarne

z przeznaczeniem na naprawę samochodu marki Mercedes będącego na stanie OSP Pniewo.

- zwiększa się plan wydatków bieżących na obsługę długu (odsetki od kredytów i obligacji) o kwotę

120.000,00 zł .

- w planie wydatków oświatowych zwiększa się plan o łączną kwotę 177.000,00 zł na wynagrodzenia

110,000,00zł, na wydatki osobowe niezaliczane do wynagrodzeń 7.000,00 zł oraz zakup żywności do 

stołówki szkolnej – 60.000,00 zł. Zwiększenie wynagrodzeń w związku z wypłatą odpraw 

emerytalnych oraz 2 nagród jubileuszowych, które nie były planowane,

- zabezpiecza się środki w wysokości 40.000,00 zł na dowóz ucznia z orzeczeniem o 

niepełnosprawności do szkoły z siedzibą w Wyszkowie,

-  zwiększa  się  plan  wydatków  dokonywanych  z  opłat  za  zezwolenia  na  sprzedaż  napojów

alkoholowych – 7.606,00 zł oraz wpływów z części opłaty za zezwolenie na sprzedaż napojów w

obrocie hurtowym – 12.631,00 zł,

- zwiększa się plan wydatków o kwotę 100.000,00 zł na koszty ponoszone przez Ośrodek Pomocy



Społecznej w związku z umieszczeniem mieszkańców gminy w Domach Pomocy Społecznej,

-  zabezpiecza  się  w  planie  środki  w  kwocie  3.000,00  zł  na  wydatki  związane  ze  sprawieniem

pochówku zorganizowanego przez Ośrodek Pomocy Społecznej,

-  zwiększa  się  plan  wydatków  o  kwotę  20.000,00  zł  z  przeznaczeniem  na  wydatki  związane  z

utrzymaniem bezpańskich zwierząt,

-  w  celu  zmniejszenia  zużycia  energii  a  tym  samym  zmniejszeniu  kosztów  zabezpiecza  się  w

budżecie  środki  w  wysokości  40.000,00  zł  na  wymianę  w  oświetleniu  ulicznym  zegarów

astronomicznych i czujników zmierzchowych na zegary astronomiczne z przerwą nocną. 

-  zabezpiecza  się  w budżecie  środki  w wysokości  15.000,00 zł  na  montaż  słupa,  skrzynki  SON

przewodu zasilającego i lamp oświetlenia ulicznego w m. Kępa Zatorska,

- zwiększa się dotację dla Gminnej Biblioteki Publicznej w Zatorach o kwotę 3.600,00 zł  

W ramach wydatków majątkowych zachodzą następujące zmiany:

a) wprowadza się do budżetu nowe zadania inwestycyjne pn.:

- Wykonanie dokumentacji projektowej na modernizację budynku gminnego w m. Pniewo z planem

30.000,00 zł,

- Wykonanie projektu budynku świetlicy wiejskiej w m. Gładczyn- 23.000,00 zł

b) zwiększa się  plan wydatków o kwotę  632.000,00zł  na zadaniu pn.  Budowa hali  sportowej  w

Zatorach (zadanie objęte wykazem przedsięwzięć do WPF). 

Dokonuje się zmian w ramach wydatków funduszu sołeckiego:

1) zmienia się przeznaczenie funduszu sołeckiego m. Lutobrok w kwocie 10.000,00 zł. Rezygnuje się 

z realizacji zadania pn. zakup wyposażenia do świetlicy wiejskiej z którego środki zwiększają plan na

zadaniu pn. Wykonanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi gminnej. Ponadto w ramach 

tego zadania postanawia się dołożyć środki własne w wysokości 5.000,00 zł. Wobec powyższego plan

po zmianach wynosi 25.022,09 w tym f. Sołecki 20 022,09zł środki własne 5.000,00 zł,

2) w ramach funduszu sołeckiego Stawinogi dokonuje się przesunięcia części środków, tj. 1500,00 zł 

z zadania pn. Zagospodarowanie terenu i wyposażenie świetlicy wiejskiej na zadanie pn. Zakup 

tablicy informacyjnej. 

Po uwzględnieniu powyższych zmian planowany wynik budżetu ulega zmniejszeniu o kwotę 



1.537.479,32 zł i wynosi 1.358.795,83 zł. Planuje się go pokryć przychodami pochodzącymi z 

niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, o których mowa w art. 217 

ust. 2 pkt 8 ustawy o finansach publicznych. Powyższe przychody przeznacza się na sfinansowanie 

następujących inwestycji jednorocznych:

- Budowa linii oświetlenia ulicznego w m. Zatory – 98.455,87 zł (niewykorzystane środki pochodzące
z RFIL, które wpłynęły na wydzielony rachunek bankowy w 2020 r)

-  Zakup sprzętu  interaktywnego w celu  wykorzystania  go  do działań  profilaktycznych z  zakresu

przeciwdziałania alkoholizmowi prowadzonych wśród młodzieży – 61.058,96 zł (niewykorzystane w

2020 r środki pochodzące z opłat na zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych – 14.907,31 oraz

niewykorzystane  w  2021  r  środki  pochodzące  z  opłat  na  zezwolenia  na  sprzedaż  napojów

alkoholowych – 46.151,65 zł)

- Rozbudowa sieci kanalizacyjnej w miejscowości Zatory – 1.199.281,00 zł.

Przewodnicząca – p.  Zofia  Drabczyk poinformowała,  że „nad tymi zmianami dyskutowaliśmy na

komisjach,  było  wiele  pytań,  na  które  odpowiadała  pani  skarbnik  i  pan wójt.  Nie  było  żadnych

wniosków  ani  sprzeciwów,  ale  po  komisji  znowu  zaczęły  się  telefony  do  niektórych  radnych  i

zastrzeżenia do zmian w budżecie, a konkretnie chodziło o ośrodek zdrowia w Pniewie oraz świetlicę

w Gładczynie. Czy dziś radni mają zastrzeżenia do projektu uchwały, jakieś dodatkowe pytania”.

Głos zabrała Radna – p. Anna Chudoń: „Jak Przewodnicząca wspomniała są zastrzeżenia do projektu

modernizacji budynku ośrodka zdrowia w Pniewie i tutaj jest kwota 30 tys. Jak każdy z nas dostaje

dokumenty to wie,  że ośrodek zdrowia w Pniewie jest  wynajmowany i  z  tego są pieniądze,  które

wpływają na konto Urzędu Gminy i nie są one znaczone, a więc gmina je wydatkuje według potrzeb.

Te 30 tysięcy które w projekcie uchwały jest to nie są z podatków tylko z wynajmu. Można prześledzić

projekt budżetu i tam będzie informacja o tym, że gmina wynajmuje budynek. W tym temacie nikt nie

powinien  mieć  żadnych  zastrzeżeń.  Z  ośrodka  zdrowia  korzystają  mieszkańcy  wielu  gminnych

miejscowości.  Druga sprawa dotyczy projektu  świetlicy  w Gładczynie.  Projekt  ten  jest  konieczny

ponieważ KOWR na ten cel przekazał nam działkę. Świetlica jest w Gładcznie potrzebna, gdyż ludzie

nie mają nawet miejsca aby organizować zebrania”.

Głos zabrał Radny – p. Mariusz Kamiński: „Jeśli chodzi o świetlicę w Gładczynie to jest mowa o

projekcie. Aby uzyskać dofinansowanie na budowę, to projekt ten musi być gotowy. Obecna świetlica

w piwnicy nie mieści dużo osób, i większe zebrania odbywają się na boisku”.

Głos zabrał Radny – p. Mieczysław Linka: „Chciałbym się odnieść do Pniewa – a mianowicie na

remont ośrodka zdrowia przeznaczyliśmy z funduszu sołeckiego 7 tys.  Można jechać i sprawdzić, że

budynek jest w opłakanym staniem i remontu wymaga”.



Głos zabrał Radny – p. Henryk Kisiel: „Należy się remont ośrodka zdrowia w Pniewie, ale  projekt

budowy świetlicy w Gładczynie może poczekać. Jeśli będą pieniądze to zdążymy projekt zrobić. Są

ważniejsze cele w tej chwili”. 

Głos zabrała Radna – p. Jolanta Kucińska: „Remont ośrodka zdrowia w Pniewie jest bardzo ważny,

ale projekt budowy świetlicy w Gładczynie jest sprawą drugorzędną.  Najpierw powinniśmy znaleźć

źródło  dofinansowani  budowy  świetlicy.  Po  co  mamy  robić  na  razie  coś,  czego  nie  będziemy

realizować. Trzeba się zastanowić czy gminę jest stać na tak duże inwestycje – jak budowa tak dużego

budynku w Gładczynie”. 

Głos zabrała Radna – p. Elżbieta Kruszewska: „musimy myśleć przyszłościowo”

Głos zabrała Radna – p. Marzena Śladowska: „To jest trochę taki szantaż emocjonalny ze strony pani

Ani, która zarzuca Radzie, że my nie chcemy zrobić czegoś dla ludzi. To nie o to chodzi. Teraz rządzi

nami ekonomia, a ekonomiści nie są wstanie przewidzieć co będzie za dwa miesiące. Dużo rzeczy

mamy rozgrzebanych i  niezakończonych. Ja na remont swojej świetlicy w Borsukach czekam drugą

kadencję  i  nie  wiem czy  się  doczekam.  Rada  nie  jest  przeciwko  ludziom w Gładczynie.  My  nie

mówimy o ludziach tylko o pieniądzach , które mamy do rozdysponowania”.

Głos  zabrała  Przewodnicząca:  „Temat  ten  by  na  komisjach,  szkoda,  że  Pani  Radna  się  nie

wypowiadała i nie zabierała głosu  w tej sprawie”.

Głos zabrał  Radny – p.  Krzysztof  Piątkowski:  „Temat  zszedł  na budowę i  na aspekt  wykonania

świetlicy. Tak jak to powiedział p. Mariusz my mówimy o projekcie, a od projektu do budowy to jest

daleka droga”

Głos zabrała radna -p. Elżbieta Kruszewska: „Takiego pesymizmu to nie spodziewałam się ze strony

niektórych radnych. Wójt jest najlepszym przykładem, że wszystko idzie do przodu”.

Głos zabrał wójt - „Największą bolączką tej Rady to jest brak konkretów gdy się o czymś mówi , na

następnej sesji już jest inaczej, później jeszcze inaczej, między czasie telefony i nagadywanie jedni na

drugich.  To  już  chyba  weszło  niektórym w nawyk.  Jeśli  ktoś  neguje  remont  ośrodka  zdrowia  w

Pniewie to niech ocenią to mieszkańcy.  Jeżeli chodzi o budynek przyszłej świetlicy w Gładczynie to 3

lata temu Radni jednogłośnie przegłosowali uchwałę o przejęciu działki  i już w tej uchwale było

zapisane  na  jaki  cel.  Został  podpisany  akt  notarialny,  gdzie  w  darowiźnie  otrzymaliśmy  tą

nieruchomość. To tak jakby Radni zapominali o czym było mówione. Tylko Polski Ład miał to do

siebie,  że  można było  złożyć  wnioski  bez  projektów.  Na tą  budowę nie  udało  nam się  pozyskać

środków z Polskiego Ładu. W związku z tym pozostaje KOWR, natomiast aby ubiegać się o środki

musi być projekt”.



W związku z brakiem dodatkowych pytań  Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały

Nr 249/XLI/2022, następnie poddała go pod głosowanie.

Rada Gminy w obecności 15 radnych, 13 głosami „za” podjęła UCHWAŁĘ Nr 249/XLI/2022 z dnia

19 października 2022 r., w sprawie zmian uchwały budżetowej gminy Zatory na rok 2022, która

stanowi załącznik do protokołu. 2 Radnych wstrzymało się od głosowania. 

(Protokół z głosowania stanowi załącznik do protokołu)

Ad pkt  6

Pani  Anna  Abramczyk  poinformowała,  że  wszystkie  omówione  w  uchwale  budżetowej  zmiany

uwzględnione są w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Ponadto  w budżecie gminy Zatory  na rok

2022  Zarządzeniem  Wójta  Gminy  Zatory  nr  46/2022  z  dnia  

30 września 2022 r zostały wprowadzone zmiany. W Wieloletniej Prognozie Finansowej uaktualnia

się prognozowane dochody i wydatki na 2022 r uwzględniając zmiany wprowadzone ww. aktem, tj.

wprowadzono do budżetu środki z Funduszu Pomocy przeznaczone na zadania wynikające z ustawy z

dnia 12 marca 2022 r o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terenie

tego państwa:

-  zwiększono plan  dochodów i  wydatków o kwotę  2.971,00 zł  –  środki  z  Funduszu Pomocy na

dodatkowe zadania oświatowe 

- zwiększono plan dochodów i wydatków o kwotę 128,00 zł na koszty obsługi zadania dot. wypłat

świadczeń pieniężnych z tytułu zapewnienia zakwaterowania i wyżywienia obywatelom Ukrainy.

Ponadto  z  tytułu  zwiększenia  planów  dotacji  na  zadania  zlecone  oraz  własne  wprowadzono  do

budżetu po stronie dochodów i wydatków środki w wysokości:

-900,00 zł na zadania wynikające z ustawy o ewidencji ludności, ustawy o dowodach osobistych oraz

ustawy - Prawo o aktach stanu cywilnego,

-  2.000,00  zł  na  składki  na  ubezpieczenie  zdrowotne  opłacane  za  osoby  pobierające  niektóre

świadczenia z pomocy społecznej,

- 1.400,00  zł  na zasiłki okresowe,

- 10.900,00 zł na zasiłki stałe,

- 11.000,00 zł na pomoc materialną dla uczniów, tj. wypłatę stypendiów o charakterze socjalnym,

- 138.971,00 zł na realizację świadczeń rodzinnych,



- 234,00 zł na zadanie dot. wydawania Kart Dużej Rodziny,

- 8.109,00 zł z przeznaczeniem na składki na ubezpieczenie zdrowotne opłacane za osoby pobierające

niektóre świadczenia z pomocy społecznej oraz za osoby pobierające zasiłki dla opiekunów.

 W Wieloletniej Prognozie Finansowej uwzględnia się zmiany wprowadzone uchwałą w sprawie 
zmian w budżecie na 2022 r.

Zwiększono plan dochodów bieżących o kwotę 3.232.655,57 zł.

Zwiększono plan wydatków bieżących o kwotę 995.176,25zł oraz wydatków majątkowych o kwotę 
700.000,00 zł w związku z wprowadzeniem zmian w zadaniach inwestycyjnych jednorocznych oraz 
w wieloletnim. 

 Dokonano zmian w wykazie przedsięwzięć do WPF, tj. zwiększono w 2022 r plan wydatków w 

zadaniu pn. Budowa hali sportowej w Zatorach o kwotę 632.000,00 zł. Plan po zmianach wynosi 

2022- 3.339.500,00 2023 r -4.320.000,00zł

 Ponadto w poszczególnych latach prognozy uaktualniono poprzez zwiększenie plan wydatków dot. 

obsługi długu.

Po uwzględnieniu powyższych zmian planowany wynik budżetu ulega zmniejszeniu o kwotę 

1.537.479,32 zł i wynosi 1.358.795,83 zł. Planuje się go pokryć przychodami pochodzącymi z 

niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, o których mowa w art. 217 

ust. 2 pkt 8 ustawy o finansach publicznych. Powyższe przychody przeznacza się na sfinansowanie 

następujących inwestycji jednorocznych:

- Budowa linii oświetlenia ulicznego w m. Zatory – 98.455,87 zł (niewykorzystane środki pochodzące
z RFIL, które wpłynęły na wydzielony rachunek bankowy w 2020 r)

-  Zakup sprzętu  interaktywnego w celu  wykorzystania  go  do działań  profilaktycznych z  zakresu

przeciwdziałania alkoholizmowi prowadzonych wśród młodzieży – 61.058,96 zł (niewykorzystane w

2020 r środki pochodzące z opłat na zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych – 14.907,31 oraz

niewykorzystane  w  2021  r  środki  pochodzące  z  opłat  na  zezwolenia  na  sprzedaż  napojów

alkoholowych – 46.151,65 zł)

- Rozbudowa sieci kanalizacyjnej w miejscowości Zatory – 1.199.281,00 zł.

Po  zmianach  wskaźniki  wymagane  w  związku  z  wprowadzeniem  procedur  ostrożnościowych

dotyczących zadłużenia JST zostały w przedstawionej prognozie spełnione. 

W  związku  z  brakiem  pytań  Przewodnicząca  Rady  Gminy  odczytała  projekt  uchwały  Nr

250/XLI/2022, a następnie poddała go pod głosowanie.



Rada  Gminy  w  obecności  15  radnych,  15  głosami  „za”  podjęła  UCHWAŁĘ

Nr 250/XLI/2022  z  dnia  19  października  2022  r.,  w sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy

Finansowej Gminy Zatory, która stanowi załącznik do protokołu.

(Protokół z głosowania stanowi załącznik do protokołu)

Ad pkt 7

Przewodnicząca poinformowała, że projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 103/XV/2020 Rady

Gminy  Zatory  z  dnia  12  lutego  2020  roku  w  sprawie  regulaminu  wynagradzania  nauczycieli

zatrudnionych  w  szkołach  prowadzonych  przez  Gminę  Zatory  został  omówiony  na  posiedzeniu

komisji.

W związku  z  brakiem pytań  pytań  Przewodnicząca  Rady  Gminy  odczytała  projekt  uchwały  Nr

251/XLI/2022, a następnie poddała go pod głosowanie.

Rada  Gminy  w  obecności  15  radnych,  15  głosami  „za”  podjęła  UCHWAŁĘ

Nr 250/XLI/2022 z dnia 19 października 2022 r., zmieniającą Uchwałę Nr 103/XV/2020 Rady

Gminy Zatory z dnia 12 lutego 2020 roku w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli

zatrudnionych  w  szkołach  prowadzonych  przez  Gminę  Zatory, która  stanowi  załącznik  do

protokołu.

Ad pkt 8

Przewodnicząca  poinformowała,  że  informacja  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  organu

prowadzącego  szkoły  za  rok  szkolny  2021/2022  wraz  z  wynikami  egzaminu  klas  8  Szkoły

Podstawowej została omówiona na posiedzeniu komisji.

ZatoryAW(Informacja o stanie realizacji  zadań oświatowych organu prowadzącego szkoły za rok

szkolny  2021/2022  wraz  z  wynikami  egzaminu  klas  8  Szkoły  Podstawowej  stanowi  załącznik  do

protokołu)

Ad pkt 9

Wójt Gminy Zatory omówił następujące sprawy:

1. Dokonano ostatecznego odbioru pierwszego etapu prac na budynku hali  sportowej w Zatorach

(dotyczyło stanu surowego wraz z pokryciem). Od momentu odbioru jest rok czasu na zakończenie

wszelkich prac.



2. W imieniu prezesa OSP Drwały kieruje podziękowanie do Radnych i Sołtysów, którzy zechcieli

wziąć udział w uroczystości poświęcenia budynku garażu OSP.

3.Zakończył  się  montaż  zegarów oświetlenia  ulicznego.  W związku z obowiązkiem oszczędzania

będzie obowiązywać przerwa nocna od 23.00 do 4.00.

4.Otrzymaliśmy propozycje  szkoleń  z  kompetencji  cyfrowych dla  Kół  Gospodyń Wiejskich.  Jest

zgoda aby to się odbywało na sali konferencyjnej z podziałem na grupy. 

5.  Ogromne  gratulacje  Wójt  skierował  do  Koła  Gospodyń  Wiejskich  „Pniewianki”  za  zajęcie

pierwszego  miejsca  w  województwie  mazowieckim  w  „Bitwie  Regionów”.  Koło  będzie

reprezentowało nasze województwo w etapie ogólnopolskim, co jest promocją naszej gminy. 

6.  Na bieżąco wypłacany jest  dodatek węglowy. Zostało złożone 1323 wnioski,  liczba wydanych

decyzji przyznających dodatek wynosi 418, liczba wniosków pozostających bez rozpoznania – to są

takie w których powtarza się ten sam adres – 86, 12 – decyzji odmownych i 29 decyzji o umorzeniu

postępowania. Na dziś rozpatrzono ponad 500 wniosków. Rozpatrywane są w kolejności składania.

7. Przyjmowane są wnioski na dodatki dla gospodarstw odnośnie innych źródeł ogrzewania. Liczba

złożonych wniosków to na razie 129.

8. Wójt zdementował artykuł odnośnie zakupu samochodu dla policji przez gminę. Nigdy bez decyzji

Radnych wójt nie wypowiadał się w sprawie zakupu pojazdu. Jest to wciągnięcie nas w to o czym nie

było mowy.  Rozmowa była jedynie odnośnie lokalizacji komisariatu, który usytuowany będzie w

Gminie Obryte.

Ad. pkt 10

Brak interpelacji i zapytań Radnych

Ad. pkt 11

W sprawach różnych omówiono następujące sprawy:

Radny – p. Henryk Kisiel:  „chciałbym się  odnieść  do wypowiedzi Pana Wójta, który stwierdził że

radni posługują się telefonami i dzwonią do siebie w różnych sprawach. Ja nie dzwoniłem do nikogo,

ale są po to telefony aby z nich korzystać. To chyba nie jest temat aby mówić o tym na radzie”.

Wójt - „od czego telefony są to wójt na  tyle inteligencji ma, że wie. Zwróciłem uwagę tylko na to, że

od sporów i zmian decyzji są wszyscy radni, a nie wybrani i po to są komisje. Proszę poświęcić na

komisjach  tyle  czasu  ile  trzeba  i  rozmawiać  nawet  o  każdej  linijce  którą  my  przedstawiamy  i

podejmować decyzje czy dokonywać wyboru. Ja nikomu nie bronię do siebie dzwonić”.

Radna – p.  Jolanta Kucińska:  „panie wójcie na temat różnych spraw pan wygłasza takie  długie

referaty, które czasami są za długie i w tym wszystkim wychodzi tak , że pan się kreuje na męczennika.

Każdy ma prawo zmienić zdanie”.



Wójt: „Komisje mogą trwać tyle ile jest potrzeba. To jest tylko i wyłącznie pani opinia, że ja kreuje

się na męczennika. Ja natomiast kreuję się na takiego, który chce tutaj coś zrobić, a widzę że nie do

końca wszystkim to pasuje”.

Przewodnicząca zadała pytanie p. Wójtowi: „ jak wygląda sprawa przeniesienia własności, chodzi o

tą działkę na której znajdują się studnie, czy akt notarialny został już sporządzony”. 

Wójt  odpowiedział,  że   „akt  notarialny  nie  został  jeszcze  sporządzony,  do  końca  roku  mamy

podpisane porozumienie i w tym czasie chcemy się wyrobić. Dokumenty są u notariusza, czekamy na

jeszcze jeden dokument ze strony właściciela i będzie wyznaczony termin aktu notarialnego”. 

Przewodnicząca podziękowała za słowa uznania ze strony Pana Wójta. Koło Gospodyń Wiejskich

zajęło pierwsze miejsce w województwie mazowieckim w Bitwie Regionów i będzie brało udział w

ostatnim etapie ogólnokrajowym. 

Sołtys -p . Marcin Król zapytał ile potrwa remont mostu, bo jest to bardzo uciążliwe. 

Radny – Mieczysław Linka odpowiedział, że remont się skończy za 1,5 miesiąca. Jest to informacja

przekazana od radnego powiatowego. 

Sołtys  wsi  Dębiny  –  p.  Bożena  Ciskowska  zwróciła  się  do  Radnych  o  przyjęcie  planów

zagospodarowania przestrzennego dla miejscowości Dębiny.

Ad. pkt 12

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia Rady Gminy o godz. 15.00 Przewodnicząca – p. Zofia

Drabczyk zamknęła obrady.

Na tym posiedzenie i protokołowanie zakończono.

Protokolant                                                                                Przewodniczący


